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آخرین خبرها از کرونا خبر

تعیین بیمارستان های اختصاصی 
برای بستری مبتلایان

 به کرونا و اُمیکرون
شــرق: معاون درمان وزارت بهداشت اعلام کرد  �

 در هر اســتان برای پذیرش بیمــاران مبتلا به کرونا و 
سویه اُمیکرون دو بیمارستان در نظر گرفته شده است. 
قاســم جان بابایی با اشــاره به تمهیدات بیمارستانی 
برای مقابله با اُمیکرون، گفت: دو بیمارســتان در هر 
اســتان برای پذیرش بیماران مبتلا به کرونا و ســویه 
اُمیکــرون تعیین شــده اســت. وی افــزود: از مردم 
می خواهیــم تزریــق واکســن را جدی بگیرنــد و اگر 
دو دوز زده اند، برای دوز ســوم نیــز اقدام کنند. وی با 
بیان اینکه بیمارســتان هایی که برای کرونا مشــخص 
شــده اند، اختصاصی این بیماران خواهند بود، گفت: 
در پیک پنجم تا ۵۲ هزار نفر بســتری داشــتیم. بنابر 
اعلام صفحه اینستاگرامی وبدا، جان بابایی تأکید کرد: 
در شــرایط فعلی ضرورتی بــرای افزایش تخت های 
کرونایــی وجود نــدارد. همچنین بنابر اعــلام وزارت 
بهداشــت، از ۲۹ تــا ۳۰ آذرماه،  دوهــزار و ۴۱۳ بیمار 
کووید۱۹ در کشور شناسایی شدند و متأسفانه ۴۳ بیمار 

نیز جان خود را به دلیل این بیماری از دست دادند.

«اُمیکرون» در چند ساعت آمارها 
را دو برابر می کند

معاون بهداشــت ســتاد مقابله با کرونای استان  �
تهران با اشــاره به قدرت سرایت بســیار بالای سویه 
اُمیکــرون کرونا، گفــت: در برخی کشــورها در چند 
ســاعت آمارها دارد دوبرابر می شود. برای جلوگیری 
از این موضوع اکنون دنیا به این نتیجه رســیده است 
که علاوه بر مراعات بهداشتی، فقط دوز سوم می تواند 
جلوی ابتــلا به این ســویه را بگیرد. دکتــر علیرضا 
اولیایی منش  درخصوص وضعیــت کرونا در تهران، 
گفت: خوشــبختانه از خــرداد  ۱۳۹۹ تاکنــون ازنظر 
مرگ و میر به جایی رســیدیم که در کف هســتیم و از 
خرداد ســال قبل این موضوع تکرار نشده بود. اکنون 
در اســتان تهران هم بــرای مثــال در منطقه تحت 
پوشش دانشــگاه علوم پزشکی تهران بعضی روزها 
شــاهد هیچ مرگ و میر ناشــی از کرونایی نیســتیم و 
تعداد بســتری هم کاهش یافته اســت و ۹۹ درصد 
افراد تحت پوشــش این دانشــگاه علوم پزشکی یک 
دوز واکســن و ۷۴ درصد دو دوز واکســن را دریافت 
کردند. در ســطح کل استان نیز حدود ۸۸ درصد دوز 
اول و ۷۳ درصد دوز دوم واکسن را تزریق کردند. او با 
تأکید بر شکننده بودن شرایط فعلی، اظهار کرد: مشابه 
این وضعیت در کشــورهای دیگر رخ داده اســت که 
به پایین پیک رسیده بودند اما با ورود سویه امیکرون 
الان درحــال تجربه پیک دیگری هســتند. نمونه بارز 
این موضوع اکنون کشــور انگلســتان اســت که دو 
روز قبل یــک روز فاجعه آمیز از نظــر کرونا را تجربه 
کردند؛ زیرا بیش از صــد هزار نفر فرد آلوده به کرونا 
داشتند و مانند اوایل کرونا با کمبود پرسنل بهداشتی 
درمانی مواجه شــدند؛ البته مرگ ومیر پایین تر است 
و حدود ۱۲۵ نفر مرگ ومیر در صد هزار نفر داشــتند. 
اولیایی منش تأکیــد کرد: افرادی که هنــوز دوز دوم 
واکســن را تزریق نکرده اند، باید برای تزریق دوز دوم 
ســریعا اقدام کنند و کســانی هم که هنوز دوز اول را 
تزریق نکرده اند به ســرعت به مراکــز مراجعه کنند. 
تحقیقی در سطح شهر تهران انجام دادیم و مشخص 
شــد حدود ۱۳ درصد جمعیت تهران بــرای تزریق 
واکســن مراجعه نکرده اند و خیلی از مردم می گویند 
می ترسیم واکســن بزنیم؛ د رحالی که از واکسن نزدن 
باید بترســند که خدایی نکرده دچار ابتلا و مرگ ومیر 
کرونا شــوند. از طرفی خیلی ها هــم برای تزریق دوز 
دوم واکسن تعلل می کنند که این امر درست نیست. 
باید پوشــش واکسیناســیون را به ۹۹ یــا صد درصد 
برسانیم. او با اشاره به اهمیت تزریق دوز سوم واکسن 
کرونــا، تصریح کرد: اکنون دنیا به این نتیجه رســیده 
اســت که علاوه بر مراعات بهداشتی، فقط دوز سوم 
می تواند جلوی ابتلا به امیکرون را بگیرد. اکنون کشور 
مــا در کف جایی قرار دارد که کشــورهای غربی قبلا 
در آن قرار داشــتند و اکنون آنها شــروع به پیک زدن 
کردند و تنها چیزی کــه می تواند ضامن موفقیت ما 
باشد، واکسیناسیون است. از طرفی استفاده از ماسک 
در تجمعات و اماکن سرپوشیده بسیار ضروری است. 
وی با بیان اینکه آمار تزریق دوز سوم واکسن در استان 
تهران پایین است، اظهار کرد: از جمعیت ۱۴ میلیونی 
اســتان میــزان تزریق دوز ســوم تــا ۱۰ روز قبل ۳۰۰ 
هزارنفــر و اکنون حدود ۵۰۰ هزارنفر اســت. معاون 
بهداشت ستاد کرونای استان تهران درباره وضعیت 
رعایت پروتکل های بهداشــتی در پایتخت، بیان کرد: 
براساس آخرین آمار رعایت پروتکل ها در کشور حدود 
۴۸درصد و در تهران حدود ۴۳ درصد اســت. اینکه 
آمار ما از میانگین کشوری پایین تر است، خوب نیست؛ 
زیرا پایتخت باید الگوی کشور باشد. وی درباره شیوع 
امیکرون در ایران، گفت: تجربه جهانی می گوید هیچ 
کشوری نمی تواند خود را از ســویه های جدید کرونا 
دور کند و قطعا به آن دچار می شــود. سرعت انتقال 
امیکرون چندین برابر سویه دلتا ست و آمارها می گوید 
سرعت انتقالی بیشتر و بین دو تا ۱۰ برابر دلتا دارد؛ به 
همین دلیل در برخی کشورها در چند ساعت آمارها 
دارد دوبرابر می شــود. چون فرصت کافی نیست که 
تزریق دوز ســوم را به سرعت به عدد بالایی برسانیم، 
بیشترین کاری که در مورد امیکرون می توان کرد، این 
اســت که پروتکل ها را رعایت کنیم. در آستانه شب 
یلدا هســتیم و ترجیحا بهتر اســت میهمانی برگزار 
نشود  یا خانواده ها در فضای باز کنار هم باشند و اجازه 

دهیم هوا در تردد باشد. 

وجود حدود ۱۳ میلیون جوان
 در سن «ازدواج»

شرق: مدیرکل دفتر برنامه ریزی و توسعه اجتماعی  �
جوانان وزارت ورزش و جوانان، با تأکید بر لزوم ارزیابی 
و رتبه بنــدی مراکز تخصصی مشــاوره ازدواج، گفت: 
در حال حاضــر ۱۲ میلیون و ۸۰۰ هزار جوان در ســن 
ازدواج داریم. پیگیر فعال شدن بیمه مشاوره هستیم و 
درصددیم کمیته ای را برای ارزیابی و رتبه بندی مراکز 
تخصصی مشــاوره ازدواج در استان ها تشکیل دهیم. 
مهدی متقی فر در نشست با تعدادی از مدیران مراکز 
تخصصی مشاوره ازدواج، اظهار کرد: در صدد هستیم 
که چشــم اندازی را بــرای فعالیت و توســعه مراکز 
مشــاوره در دســتور کار قرار دهیــم. رتبه بندی مراکز 
مشاوره تخصصی ازدواج استان تهران را شروع کرده و 
کمیته ای را برای ارزیابی و رتبه بندی این مراکز مشاوره 
تشــکیل داده ایم. وی با اشــاره به ضرورت رتبه بندی 
مراکز تخصصی مشــاوره ازدواج، این را هم گفت که 
با رتبه بندی مراکز، خدمات ما نیز به این مراکز یکسان 
نخواهد بود تا این گونه مراکز به رشــد و ارتقا  برسند. 
متقی فــر با بیان اینکه اجباری کردن مشــاوره پیش از 
ازدواج نیازمند وجود مراکز مشاوره تخصصی ازدواج 
«مطمئن» اســت، تصریح کرد: در این راستا باید مراکز 
مشــاوره تخصصی ازدواج «مطمئن» باشند. ما دنبال 
مرکز مشاوره مطمئن هستیم؛ چراکه بعضا نمی دانیم 
در اتاق مشــاوره چه می گذرد. ارزیابی از این مراکز به 
دلایل متعدد مانند اطمینان بیش از اندازه به مشــاور  
یا مشغولیت کاری بالا انجام نمی شود. مدیرکل دفتر 
برنامه ریزی و توسعه اجتماعی جوانان وزارت ورزش 
و جوانان، با ذکر مثالی افزود: بعضا شــنیده ایم زوجی 
بــرای طلاق به دفاتر مشــاوره مراجعه می کنند اما با 
مشاوره درســت تصمیم به ادامه زندگی می گیرند  یا 
برعکس با مشــاوره به آنها گفته است طلاق بگیرند. 
وزارت ورزش و جوانان باید با مراکز مشاوره متخصص 
و مطمئــن به جامعه خدمت کنــد. وی با بیان اینکه 
در حال تهیه اطلس مراکز تخصصی مشــاوره ازدواج 
هســتیم، تصریح کرد: بر اساس این اطلس مخاطبان 
توسط اپلیکیشــنی به راحتی می توانند از نزدیک ترین 
مرکز تخصصــی مشــاوره ازدواج و از رتبه این مراکز 
مطلــع شــوند. این گونــه مراجعات کانالیزه شــده و 
مراکــزی که خوب عمــل می کنند، دیده می شــوند. 
مدیرکل دفتر برنامه ریزی و توسعه اجتماعی جوانان 
وزارت ورزش و جوانــان با بیان اینکــه در جامعه ما 
هنوز فرهنگ مشــاوره نهادینه نشــده است، افزود: از 
مهم ترین ریشــه های این امــر معرفی نکردن ظرفیت 
مراکــز تخصصی مشــاوره ازدواج و عدم اثر ســنجی 
این مراکز اســت. بایــد این مراکز را اثرســنجی کرد تا 

نقاط ضعف دیده شده و نقاط قوت تقویت شوند.

پیش بینی بارش های فصل زمستان
ایسنا: رئیــس ســازمان هواشناســی گفت: برای  �

فصل زمســتان بارندگی در حد نرمــال و راضی کننده 
پیش بینی می شود اما حفظ و مدیریت منابع آبی باید 
جدی پیگیری شود. سحر تاج بخش درباره پیش بینی 
بارندگی در فصل زمســتان اظهار کرد: پیش بینی ما از 
بارش های فصل زمســتان، بارندگی نرمالی است اما 
انتظار نداریم که بارندگی های زمستان کمبودهای آبی 
سال های اخیر را جبران کند. وی در پایان تصریح کرد: 
بارش در فصل زمستان مشابه پاییز نیست و خیلی بهتر 
خواهد بود اما کمبود آب را جبران نمی کند و مســئله 
حفــظ و مدیریت منابع باید همچنــان جدی پیگیری 
شود. او افزود: در کشور ما سازمان هواشناسی قرابت 
نزدیکی با حمل ونقل دارد. امروز مســئله تغییر اقلیم 
بسیار جدی است و در ارائه خدمات هواشناسی در دنیا 
بــه حوزه های تخصصی و عامه تأثیر می گذارد. اقلیم 
بی نظم اســت و تغییرات اقلیمی به بی نظمی افزوده 
است. کشــورهای بسیار پیشرفته در حوزه هواشناسی 
در مخاطــرات جوی گاه  دچار مخاطره غیرقابل کنترل 
می شــوند که در ســال های اخیر تکرار شده است که 
از پیامدهــای تغییــر اقلیم اســت. بحران های جوی 
می توانند اثرات اقتصادی بســیار گســترده در جوامع 
داشته باشد. خســارات و تلفات و بیماری های روحی 
از پیامدهای این وقایع اســت و اگر مدیریت درســتی 
داشــته باشیم، می توانیم از تلفات آن پیشگیری کنیم. 
تاج بخش در ارتباط با تجهیزات ســازمان هواشناسی 
گفت: بسیاری از کارهای عملیاتی در حوزه تجهیزات 
با بخش خصوصی اســت. زیرا بیشــتر تجهیزات ما 
خارجی است. مشخصا تأمین و تجهیز ما با همکاری 
بخش خصوصی تأمین می شود. طبیعتا تنها مشتری 
این شرکت های خصوصی سازمان هواشناسی است و 
تعدادشان محدود است. اما در سال های سال ارتباط 
تنگاتنگی با آنها داشــتیم. در تجهیزات جاده ای تمام 
جاده های کشــور در هفت مسیر اصلی نیمه شمالی 
کشــور مجهز به ۶۰ ایســتگاه هواشناســی جاده ای 
هستند، این دستگاه ها ممکن است به دلایل مختلف 
بســوزند یا از رده خارج شوند اما همیشه تحت کنترل 
هســتند. او در ارتباط با خشک ســالی در کشور گفت: 
خشک ســالی یک پدیده خزنده است و در سه بخش 
اساســی آن را طبقه بنــدی می کنیم؛ خشک ســالی 
هواشناســی، خشک سالی کشــاورزی و خشک سالی 
آبی. خشک ســالی آبی مربوط به آب های سطحی و 
زیرزمینی اســت. از منظر آبی ما تا ۱۰ ســال دیگر هم 
نمی توانیم با بارش ها آن را جبران کنیم. منابع آب ما 
بسیار خالی شده و مسئله فرونشست به ویژه در فلات 
مرکزی ایران جدی است. اما خشک سالی هواشناسی 
به میــزان بارش ها برمی گــردد. میــزان بارش ها در 
زمســتان امســال مطلوب خواهد بود اما به طور کلی 
پیش بینی می کنیم میزان بارش ها در کل کمتر از میزان 

کافی است و ۴۰ درصد کمبود بارش داریم.

عضو اندیشــکده آب، محیط  زیست، امنیت غذایی 
و منابع طبیعی مرکز الگوی اسلامی-ایرانی پیشرفت 
گفت: تفکر محیط  زیست در کنار انسان الگویی است 
که بر اســاس این نمی توانیم مردم را از محیط زیست 
جــدا بدانیم؛ بلکه ســازوکاری را باید عرضه کنیم که 

حریم ها رعایت شود و محیط زیست پایدار بماند.
به گزارش دفتر ارتباطات مرکز الگوی اســلامی-
ایرانی پیشــرفت، دکتر رضا مکنون در گفت وگویی به 
تبیین جایگاه محیط  زیست در الگوی اسلامی-ایرانی 

پیشرفت پرداخت.
استاد دانشــگاه صنعتی امیرکبیر گفت: تعریف ما 
از محیط  زیســت طبیعی، همان تعریف رایج اســت 
که شــامل جو، اقیانوس، کوه، جنگل، رودخانه ها، آب 
زیرزمینی، چشــمه ها و تالاب ها می شــود. مجموعه 
فوق، محیط زیســتی اســت که از ابتــدای خلقت به 

همین شــکل بــوده و اگر قرار بر تداوم حیات باشــد، 
شیوه رفتار با آن باید آموزش داده شود.

او ادامه داد: سرچشــمه آب های تجدید پذیر ایران 
در خارج از محیط سرزمینی ایران است؛ یعنی ابرهای 
بــاران زا از مدیترانــه می آید و برخــی رودخانه ها از 
شــمال  شرق کشور وارد ایران می شــود. ما هم اکنون 
در الگویــی از منابع آبی قرار داریــم که هم باید آب 
را جذب کنیم و هم مراقب باشــیم ســیل و خشکی 
ما را نابود نکند؛ یعنی مســئله پیچیده تری نســبت به 

کشورهای دیگر داریم.
مکنــون با اشــاره بــه ظرفیت کشــور در بخش 
انرژی های پاك، گفت: انرژی خورشیدی، جزء امکانات 
بالقوه کشــور اســت؛ اما چون نفت داریم سراغ نفت 
رفتیم وگرنه باید رتبه اول در تولید انرژی خورشــیدی 
را دارا می بودیــم. الگــوی تولیــد انرژی فســیلی با 

دراز مدت این ســرزمین تطبیق ندارد. ما دو دریا داریم 
در شــمال و جنوب ســرزمین مان با بیش از سه هزار 
کیلومتر طول که بهترین الگوی ترانزیت اســت. کمتر 
کشوری در جهان هست که خاکش بین کران تا کران 
دریا پیوسته باشد. ما ۱۳ نوع آب وهوا داریم؛ اما چقدر 
از این توان هــای بالقوه اســتفاده کرده ایم؟ حال اگر 
بخواهیم برای این ســرزمین و با این ویژگی ها، الگوی 
توســعه بدهیم. الگو چطور باید باشــد؟ این طبیعت 

باید یکپارچه و با آمایش منسجم اداره شود.
عضو اندیشــکده آب، محیط  زیست، امنیت غذایی 
و منابع طبیعی مرکز الگوی اسلامی-ایرانی پیشرفت 
با بیان اینکه ســه دیدگاه برای توسعه پایدار و توسعه 
سرزمینی وجود دارد، به تشریح این دیدگاه ها پرداخت 
و گفت: الگوی قدیمی که بر مبنای آن محیط  زیســت 
در خدمت انســان بود. این الگــو، دنیا و ایران را نابود 

کرد و ما هنوز هم داریم از این الگو تبعیت می کنیم و 
البته این الگو در کوتاه مدت ممکن اســت سودبخش 
باشــد. او ادامه داد: الگوی دوم، محیط  زیســت برای 
محیط  زیســت اســت که دیدگاه نســبتا افراطی است 
و می گوینــد به هیچ چیز دســت نزنیم. الگوی ســوم، 
محیط  زیست در کنار انسان است. بر اساس  این الگو، ما 
نمی توانیم مردم را از حریم طبیعت خارج کنیم؛ بلکه 
ســازوکاری را باید عرضه کنیم که حریم محیط زیست 
حفظ شــود و پایدار بماند. الگوی ســوم می تواند پایه 
سند الگوی اسلامی-ایرانی محیط  زیست باشد. تاکنون 
گفتمان غالب، نواقــص را عمدتا به گردن تغییر اقلیم 
می انداخت؛ ولــی این طور نیســت. آنهایی که خراب 
شــده عمدتا تقصیر خودمان بوده است. باید آسیب ها 
را اصلاح کنیم و مدیریت جامع توسعه را برای پایداری 

سرزمین ایران مبنای کار قرار دهیم.

نورا حسینی: «انتصابات» هنوز موضوع تذکر اعضای شورای شهر تهران 
به علیرضا زاکانی اســت، آذرماه هم به پایان رســید امــا هنوز احکام 
شــهردار تهران تمام نشده اســت. اعضای شورای شــهر تهران تلاش 
می کنند با مصوبه ای شهرداری تهران را ملزم به استفاده نیروی انسانی 

موجود و واجد شرایط در پست های مدیریتی کنند.
روز گذشته، مهدی عباســی، رئیس کمیسیون شهرسازی و معماری 
شورای شهر تهران درباره انتصابات گذشته و پیش روی شهرداری تهران 
تذکر داد و گفت: از زاکانی می خواهم که در انتصاب مدیران شرکت ها، 
ســازمان ها و... چــه آنهایی که منصوب شــده اند و چــه آنهایی که در 
شــرف انتصاب هستند، قوانین و مقررات شــهرداری و قوانین حاکم در 

اساسنامه ها را رعایت کنند.
وی بــا بیان اینکه روابط از پیش مشــخص شــده اســت، گفت: در 
مواردی که در انتصابات، اســتانداردها رعایت نشده باید به سرعت رویه 
اصلاح شــود و مدیرانی از درون شــهرداری با روحیه جهادی، شجاع، 
خلاق و... جایگزین انتصاباتی شوند که احیانا خلاف مقررات بوده است.
از همــان ابتدا کــه علیرضــا زاکانی شــهردار تهران شــد، یکی از 
دغدغه های اصلی برخی از اعضای شــورای شهر تهران ورود اتوبوسی 
نیروی انسانی به شهرداری تهران بود. در همان جلسه نخست علیرضا 
زاکانی قول داد که اولویت انتخاب مدیرانش از میان کارکنان شهرداری 
اســت و از بیرون کارآموز نمی آورد. اما انتصابات شــهردار تهران نشان 
مــی داد که او چندان به این قول پایبند نبود، هرچند  معاون برنامه ریزی 
توسعه شــهری و امور شورای شــهردار تهران می گوید که بیش از ۸۰ 

درصد انتصابات شهرداری از نیروهای داخل شهرداری بوده است.
در طرحی که با امضای ۲۰ عضو شــورای شــهر تهــران به تصویب 
رســید، تأکید شــده بود که این طرح به دلیل وجود نیروهای شایســته 
متعهد و متخصص در ســطوح مختلف شــهرداری تهــران و ضرورت 
و اولویــت به کارگیری این نیروها در پســت های مدیریتی و ممانعت از 
ورود و افزایش نیروی انســانی در حوزه شهرداری تهران و سازمان ها و 

شرکت های تابعه است.
در متن پیشــنهادی به اولویت اســتفاده از نیروی انسانی شایسته و 
کارآمد موجود، افزایش رضایت مندی و تعهد شغلی، ایجاد زمینه رشد 

و ارتقای شغلی پایدار اشاره شده بود.
در این طرح شهرداری تهران موظف شده که در پست های مدیریتی 
(مدیریــت طبقــه ۵ منطقه شــغلی ۱۵ و پایین تــر) از کارکنان متعهد 
متخصص و واجد شرایط موجود در شهرداری سازمان ها و شرکت های 
تابعه استفاده کند و از هرگونه جذب و به کارگیری افراد خارج از حوزه 
شــهرداری تهران جهت انتصاب در پست های مدیریتی خودداری کند. 

دو هفته پیش هــم محمد آخوندی، رئیس کمیســیون برنامه و بودجه 
شــورا  در تذکری گفته بود: از معاون امور مناطق و معاون برنامه ریزی 
و امور شــوراهای شــهرداری تهــران درخواســت دارم در جابه جایی 

شهرداران مناطق، نیروهای متخصص و انقلابی نادیده گرفته نشوند.
او ادامه داده بود: تغییرات در مدیریت شــهری طبیعی است و حق 
شهرداری اســت اما باید به این نکته توجه شود که قرار نیست با تغییر 
شــهردار منطقه همه ارکان شهرداری منطقه نیز تغییر کند. قاعدتا باید 
از نیروهــای تخصصی و انقلابی درون شــهرداری تــا جایی که ممکن 
اســت استفاده شود و در موارد استثنائی از سایر دستگاه ها به مجموعه 
شــهرداری مأمور شوند و این نکته ای است که انتظار داریم معاون امور 
مناطق شــهرداری تهــران و آقای فرونده معاون برنامه ریزی، توســعه 
ســرمایه انسانی و امور شورای شــهرداری تهران رسیدگی کنند که حق 
بچه های شهرداری که سال ها زحمت کشــیده اند، ضایع نشود. اما این 
طرح دخالت در امور اجرائی محســوب نمی شــود، ناصر امانی در این 
زمینه، گفت: شــورا در این طرح نگفته است که شهرداری چه کسی را 
به عنوان مدیر بگذارد و چه کسی را نه؟ شورا یک ضابطه ای را مشخص 
کرده که براساس آن تأکید شده است با توجه به اینکه درون شهرداری 
تهران به اندازه کافی نیروی تخصصی و مدیریتی وجود دارد اولویت در 

پست های مدیریتی میانی با نیروهای درون شهرداری است.
وی ادامه داد: در این طرح تأکید شــده اســت که شــهرداری برای 
پســت های میانه در صــورت تصویب ایــن طرح حق نــدارد از بیرون 
شــهرداری نیرو وارد کند و باید از نیروهای بدنه شهرداری استفاده کند، 
اتفاقا این طرح در کلان شــهرهایی مثل مشــهد و تبریــز همان روزهای 
اول تصویب شــده و ما داریم بــا تأخیر آن را تصویــب می کنیم! کاش 
همان روز اول ایــن کار را می کردیم. بنابراین بــه  نظر نمی آید که اصلا 
دخالت در اجرا باشــد. امانی درخصوص اینکه انتخاب مدیران از بیرون 

شــهرداری باعث بی انگیزگی بدنه شهرداری نخواهد شد، گفت: یکی از 
نگرانی های ما همین اســت که مخصوصا بعضی از مدیرانی که سابقه 
کار در حوزه مدیریت شــهری ندارند، وارد سیستم می شوند و با فرهنگ 
و ادبیات و نوع تعامل با کارکنان و مدیران شهرداری آشنا نیستند، حتی 
بــا یک صحبت و با یک اظهارنظر ممکن اســت باعث ســرخوردگی و 

ناامیدی کارکنان شوند.
وی ادامــه داد: اخیرا هم خبری منتشــر شــده که یکــی از مدیران 
شــهرداری صحبت های نامناســبی را با کارکنان داشــته اند که یکی از 
اعضای شــورا نســبت به این موضوع تذکر داد. علــت اینکه ما درباره 
نیامدن نیرو از بیرون شــهرداری حساس بودیم، همین بود که می گوییم 
اینها با محیط آشنا نیستند و قبلا در یک سازمانی بودند که کاملا ماهیت 
کارشــان، مأموریتشان و نوع تعاملشان با شهرداری متفاوت بوده است. 
وقتی می آینــد در این جو قرار می گیرند، ممکن اســت فکر کنند همان 
ســازمان قبلی اســت و بعد تصمیمی بگیرند و ابلاغی بزنند که باعث 
ناامیدی و رنجش کارکنان شــهرداری تهران شــوند. ما با افراد مشکل 
نداریم. بنابراین امیدواریم این مصوبه قطعی شــود و دیگر شاهد ورود 

نیروهای ناآشنا به حوزه  مدیریت شهری نباشیم.
هفته پیش نرگس معدنی پور، رئیس کمیسیون فرهنگی و اجتماعی 
شورای اســلامی شهر تهران نســبت به بازپس گیری پست های معادل 
در شــهرداری تذکر داده و گفتــه بود: از طرف مرکز نوســازی و تحول 
اداری شــهرداری نامه ای به مناطق، ســازمان ها و شــرکت های تابعه 
شــهرداری تهران ارسال شده که در آن خواستار بازپس گیری پست های  
معادل واگذار شــده از بانک پست ذخیره به پرسنل شده اند. طبق قانون 
اختصاص پســت معــادل به مدیرانی که چند ســال در پســت مذکور 
مســئولیت داشتند، از جمله وظایف شــهرداری در قبال نیروی انسانی 
است و این حداقل کاری است که می توان در قبال همکاران انجام داد.
روز گذشــته اعضای شــورای شــهر با حضور شــهردار جلســه ای 
هم اندیشــی برگــزار کردند که یکــی از محورهــای آن همین موضوع 
انتصابات بود. البته شهردار تهران قرار بود به جز انتصابات درخصوص 
عملکــرد چندماهه اش هم توضیــح دهد از وعده هــای بزرگی که در 
جلســات قرار خدمت می دهد، تا پیگیری هایــی که درخصوص بودجه 
انجام داده است. قرار بود جلسه هم اندیشی در سالن شیبانی در طبقه 
اول شــورای شهر برگزار شــود اما در این میان دفتر شهردار نیز اعضا را 
در همین ســاعت به سالن جلسات دفتر شــهردار دعوت کرده بود که 
مهدی چمران در ابتدای جلسه این اتفاق را یک ناهماهنگی عنوان کرد 
و گفت : جلســه در همان مکان سالن شیبانی و فقط با نیم ساعت تأخیر 

تشکیل می شود.

ترمز شورا برای انتصابات

این روزهــا بــازار مملــو از برندهــای 
مختلف لوازم بهداشتی و مراقبتی پوست 
و مو اســت و هرکــدام از ایــن برندها به 
دنبال این هســتند تا مشــتریان بیشــتری 
جذب کنند. از طرف دیگر، تحریم ها باعث 
شــدند تا برندهای خارجی یا در دسترس 
نباشــند، یا قیمت آنها سر به فلک بکشد. 
ایــن تغییر باعث شــد تا مردم بیشــتر به 
برندهــای داخلی رجوع کننــد. برندهایی 
کــه از نظــر کیفیــت و تنــوع محصولات 
هیــچ تفاوتی با برندهــای خارجی ندارند 
و چــه بســا که بــه خاطر تولیــد داخلی 
بودن، قابل اعتمادتر و در دســترس تر هم 
هســتند. یکی از این شرکت ها که توانسته 
بــا کیفیت بالا و محصــولات متنوع ظاهر 
شــود و نظر مصرف کنندگان را جلب کند، 
شــرکت «پرگاس طب» است. این شرکت 
فعالیــت خود را با برند «لافارر» در ســال 
۱۳۹۴ با مدیریت دکتــر امیرهادی کامکار 
که از جوانان فرهیخته کشــور است آغاز 

کرد. تمام محصولات این شــرکت در زمینه مراقبت از پوســت و مو 
بــا بهره گیــری از مبانی علمی، دانش روز و بــا تکیه بر توان علمی 
متخصصان این رشــته در داخل کشور و آزمایشــگاه های «پرگاس 

طب» در خارج از کشور ساخته می شوند. 
این شرکت در ابتدا فعالیت خود را با کمتر از ۲۵ نفر آغاز کرد ولی 
خیلی زود به دلیل گســترش کار و البته موفقیت در بازار، توانســت 
تعداد پرســنل خود را به بیش از هزار نفر برســاند. شعبه هایش را 
افزایــش دهد و خط تولید گســترده ای را در ایران راه اندازی کند که 
همه و همه نویدبخش اشتغال زایی و جذب افراد متخصص است. 
چنین دستاوردی نتیجه «حمایت از تولید ملی» است. وقتی حمایت 
از تولید ملی تنها یک شعار نباشد، می توانیم دستاوردهای عینی آن 

را ببینیم. از به کارگیری جوانان تحصیل کرده ایرانی تا تولید محصول 
باکیفیت برای مردم ایران.  «پرگاس طب» بعد از گذشت هفت سال 
تلاش کرده اســت تا احترام به خواسته ها و حقوق مصرف کنندگان، 
پایبندی به کیفیت و اســتانداردهای بین المللی، خلاقیت و نوآوری 
را در رأس اولویت های خود قرار دهد. نتیجه این تلاش تولید طیف 
کامل و متنوعی از محصولات تخصصی در سبد کالایی، ضمن حفظ 
و ارتقاء کیفیت آنهاست؛ هم اکنون حدود صد محصول از برند لافارر 
در چهار حوزه مراقبت از پوست، مو، بهداشت بانوان و تسکین درد 
، ۴۰ محصول از برند مورینگا امو و سه محصول از برند استموکسی 

بخشی از تولیدات این هلدینگ به شمار می رود. 
اما نکته ای که باعث شــد در این گزارش کوتاه به سراغ «پرگاس 

طب» برویم، حضور این شرکت در بیستمین 
کنگــره تخصصــی انجمــن متخصصیــن 
پوســت ۱۴۰۰ بود که در ایــن رویداد از برند 
جدید و نوآورانه خود به نام «استموکسی» 
رونمایــی کرد. برندی که با خود دســتاورد 
جدیدی به همراه داشــت، چراکه «پرگاس 
طب» بــا بهره گیری از مــاده منحصربه فرد 
استموکســیدین، توانســته اولین کمپانی در 
آســیا و دومین کمپانــی در دنیا باشــد که 
موفق به ســنتز این ماده شــده است. برند 
راستای  در  «استموکســی» ســه محصول 
تقویــت و افزایــش تراکم موی ســر، مژه و 
ابرو با استفاده از مزیت های استموکسیدین 
تولید کرده اســت کــه می تواند نویدبخش 
درمان برای بسیاری از بیمارانی از این دست 

باشد. 
همچنین می توان بــه دیگر محصولات 
جدیــد رونمایی شــده «پــرگاس طب» در 
ایــن رویداد شــامل ۱۸ محصــول جدید از 
برنــد لافارر نظیر DD کرم (در شــش نوع، 
متناســب با رنگ پوست)، سری پدهای تخصصی مراقبت از پوست 
AHA-BHA، نیاسین آمید، کرم های تخصصی دور چشم در (۴ نوع 
مختلف)، سرم دور چشم، ژل روشــن کننده و رزکسیدیل اشاره کرد. 
البته ناگفته نماند که این شرکت به سراغ تولید محصولات شوینده  
خانگی هم رفته اســت و محصولات جدیــد و متنوعی در این لاین 
نظیر شــامپو تیوانسی، ژل ظرفشویی سرینو و مایع دستشویی رومرو 

را نیز تولید و روانه بازار کرده است.
بیســتمین کنگره انجمن متخصصان پوســت به صورت سالانه 
برگزار می شــود و طی آن آخرین مقالات معتبر در حوزه پوست به 
اشتراک گذاشته می شود. طی این رویداد که در تاریخ ۲۴ لغایت ۲۶ 

آذرماه سال ۱۴۰۰ در هتل المپیک تهران برگزار شد.  

عضو اندیشکده آب، محیط  زیست، امنیت غذایي و منابع طبیعي
تفکر محیط  زیست در کنار انسان باید پایه و مبناى سند الگوى اسلامى-ایرانى محیط  زیست قرار گیرد

معرفی شرکت «پرگاس طب» در حاشیه کنگره علمی- تخصصی پوست
موفقیت در سنتز یک ماده کمیاب


